
Zápis ze zasedání Komise pro školství, kulturu a sportu ze dne  

               4. 12. 2023 

Přítomni:  K. Linková, P. Hilmarová, P. Žebráková, T. Červinka K. Talichová, V. 

Doležilová 

 

Hosté:   L. Alinčová,  

 

Předsedkyně komise K. Linková přivítala přítomné a navrhla program jednání komise: 

MŠ Kunratice 

ZŠ Kunratice 

sport 

kultura 

MŠ Kunratice 

L. Alinčová podala informaci, že Finanční výbor jednomyslně schválil rozpočet MČ 

na r. 2024. Neinvestiční rozpočet MŠ od MČ se oproti r. 2023 navýšil a to z. 1 768 000 

Kč na 1 900 000 Kč, protože MŠ skončila fixace ceny plynu. Vzhledem k instalaci 

nových kondenzačních kotlů je předpokládaná značná finanční úspora. Do příštího roku 

bude MČ žádat z rezervy pro městské části investiční příspěvek na výměnu oken 

a zateplení MŠ. 

 

ZŠ Kunratice 

L. Alinčová podala informaci o tom, že v návrhu rozpočtu na r. 2024 je zachován 

neinvestiční příspěvek ve stejné výši jako v r. 2023. Vzhledem k tomu, že stavební 

povolení na výstavbu další školní tělocvičny nabylo právní moci, připravuje MČ 

výběrové řízení na výběr zhotovitele dokumentace pro výběr zhotovitele nové 

tělocvičny, a to z peněz, které má na účtu od HMP. 

Byly řešeny podněty od rodičů ohledně výše školního a třídního fondu – především 

částka za IT servis a kopírování. Závěr je, že tyto příspěvky nejsou povinné, pokud 

někdo nechce platit nebo chce vědět, na co peníze jsou, komise doporučuje cíleně se 

doptat ve škole. 

 

Sport 

L. Alinčová podala informaci, že proběhlo VŘ na zhotovitele rekonstrukce areálu 

fotbalu. Zvítězila firma, která podala nejnižší nabídku, která dle projekční kanceláře je 

skutečně reálná. Smlouva o dílo bude podepsána do dvou týdnů. Rovněž proběhlo VŘ 

na společnost, která na pozemku fotbalu zbourá 2 drobné stavby (ještě před podpisem 

smlouvy s vítěznou firmou na velkou rekonstrukce areálu) a po výstavbě nové budovy 

zbourá i stávající objekt šaten.  

 

Kultura 

L. Alinčová poděkovala Petře Hilmarové a všem, kteří měli podíl na úspěšné akci 

Rozsvěcení vánočního stromu. 

P. Hilmarová podala informace o všech naplánovaných kulturních akcí do konce ledna, 

především na vánoční koncert v kunratickém kostele 26. 12. 2023 od 17,00 hod, který 

pořádají Kurník Petra Nedvěda s MČ Praha-Kunratice a ples MČ dne 20. ledna 2024. 

Dále podala informaci, že na leden r. 2024 chystá svolat tzv. Kulatý stůl, kde se sejdou 

všichni zástupci kulturních, společenských a sportovních akcí a budou plánovat a 

koordinovat akce v r. 2024. 



L. Alinčová oznámila, že byl osloven řezbář Jiří Nekola, který vyřezával sochy dřevěné 

i ledové na koupališti Šeberák s tím, že by MČ chtěla obnovit dřevořezby zvířat v 

zámeckého parku. Nabídku dřevořezeb: 

 Drak, délka 4 m-cena 45 000 Kč 

 Křeslo s motivy-cena 15 000 Kč 

 Luční koník, délka 3 m-cena 30 000 Kč 

MČ akceptovala a již byla vystavena objednávka. Dřevo červený dub zajistí Lesy hl. m. 

Prahy. 

Různé 

K. Linková podala podnět na aktualizaci webových stránek MČ. Dále navrhla, zda 

nevyužít místních aktivních organizací a ze strany MČ nepodpořit zapojení do dalších 

prospěšných aktivit, tj. nejenom čekat s jakými projekty samy přijdou. Konkrétně 

navrhla např. zapojení do projektu Triple P (program pozitivního rodičovství), kde si 

umí představit spolupráci s RC U motýlků.  

 

Příští zasedání komise se bude konat v pondělí 15. ledna 2024 od 17,00 hodin v budově 

ÚMČ. 

 

Zapsala: L. Nejedlá 

 

 

 

 

 
 


